

香港統計學會
Hong Kong Statistical Society
2020/21年度中學生統計習作比賽
2020/21 Statistical Project Competition for Secondary School Students

截止提名日期：2020年11月27日
Deadline of school nomination : 27 November 2020

請細閱背頁的「參賽須知」。
Please read the INSTRUCTIONS overleaf carefully.

學校中文名稱* : _____

Name of School in English* : _____

學校中文地址* : _____

Address of School in English* : _____

校方聯絡人 Contact Staff : _____ 電郵地址 E-mail Address : _____

電話號碼 Telephone No. : _____ 傳真號碼 Fax No. : _____

本人提名以下學生參加「2020/21中學生統計習作比賽」。下列參賽者同意遵守是次比賽規則（比賽規則請見香港統計學會網站）。

I nominate the following student(s) to participate in the "2020/21 Statistical Project Competition for Secondary School Students". The participant(s) listed below agree(s) to abide by the rules and regulations of the Competition (For the rules and regulations please refer to the website of the Hong Kong Statistical Society).

中文姓名*	Name in English*	級別 Grade	性別 Sex	簽名 Signature [#]
1. _____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____
3. _____	_____	_____	_____	_____
4. _____	_____	_____	_____	_____
5. _____	_____	_____	_____	_____
6. _____	_____	_____	_____	_____

中文姓名*	Name in English*	級別 Grade	性別 Sex	簽名 Signature [#]
1. _____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____
3. _____	_____	_____	_____	_____
4. _____	_____	_____	_____	_____
5. _____	_____	_____	_____	_____
6. _____	_____	_____	_____	_____

如填寫位置不足請使用附加頁。 Please use supplementary sheet(s) if there is not enough space.

校長/指導老師中文姓名 : _____

Name of School Principal/Supervising Teacher in English : _____

校長 School Principal 指導老師 Supervising Teacher
(請在適當的方格內填上✓號 Please put a ✓ in the appropriate box)

註 Notes: * 請以中文及英文提供所需資料。 Please provide the information required in both Chinese and English.
提名表格的電子版本內不需提供簽名。 Signature is not required in the electronic copy of nomination form.

(第__頁/共__頁)
(Page __ / Total __ Pages)

香港統計學會
Hong Kong Statistical Society
2020/21年度中學生統計習作比賽
2020/21 Statistical Project Competition for Secondary School Students

截止提名日期：2020年11月27日
Deadline of school nomination : 27 November 2020

請細閱背頁的「參賽須知」。
Please read the INSTRUCTIONS overleaf carefully.

本人提名以下學生參加「2020/21中學生統計習作比賽」。下列參賽者同意遵守是次比賽規則（比賽規則請見香港統計學會網站）。

I nominate the following student(s) to participate in the "2020/21 Statistical Project Competition for Secondary School Students". The participant(s) listed below agree(s) to abide by the rules and regulations of the Competition (For the rules and regulations please refer to the website of the Hong Kong Statistical Society).

中文姓名*	Name in English*	級別 Grade	性別 Sex	簽名 Signature [#]
1. _____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____
3. _____	_____	_____	_____	_____
4. _____	_____	_____	_____	_____
5. _____	_____	_____	_____	_____
6. _____	_____	_____	_____	_____

中文姓名*	Name in English*	級別 Grade	性別 Sex	簽名 Signature [#]
1. _____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____
3. _____	_____	_____	_____	_____
4. _____	_____	_____	_____	_____
5. _____	_____	_____	_____	_____
6. _____	_____	_____	_____	_____

中文姓名*	Name in English*	級別 Grade	性別 Sex	簽名 Signature [#]
1. _____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____
3. _____	_____	_____	_____	_____
4. _____	_____	_____	_____	_____
5. _____	_____	_____	_____	_____
6. _____	_____	_____	_____	_____

如填寫位置不足請使用附加頁。 Please use supplementary sheet(s) if there is not enough space.

註 Notes:

* 請以中文及英文提供所需資料。 Please provide the information required in both Chinese and English.

[#] 提名表格的電子版本內不需提供簽名。 Signature is not required in the electronic copy of nomination form.

(第__頁/共__頁)

(Page ___ / Total ___ Pages)

參賽須知

1. 現正就讀中一至中六或同等程度課程的學生，皆可以個人身份，或與同校學生組隊參加。每隊人數不得超過六人。
2. 有意參賽的隊伍必須由學校提名參賽。截止提名日期為 **2020年11月27日（星期五）**。校長或負責老師須將填妥的提名表格電郵至 **hkss.spc.submission@gmail.com**。
3. 參賽習作須連同填妥的參賽表格（包括列印版本及儲存在唯讀記憶光碟內的電子版本）經由指導老師於**2021年2月26日（星期五）**或之前郵寄或送交至：

香港灣仔港灣道12號
灣仔政府大樓19樓
政府統計處
轉交「香港統計學會」
（收件人：曾雋彥先生）

請於信封面註明「2020/21 統計習作比賽」。參賽表格的電子版本可從香港統計學會的網站下載 (<http://www.hkss.org.hk>)。

4. **初級組**：海報必須以中文或英文撰寫，並把內容設計在A3大小(420x297mm)的紙張上。
5. **高級組**：報告書必須以中文或英文撰寫，連同封面/底、目錄及附錄在內，篇幅須不少於12頁A4大小的紙張，但最多不可超過24頁。
6. 參賽作品將不予發還，參賽者在遞交前可自留副本。
7. 比賽的詳細資料載於「2020/21 年度中學生統計習作比賽規則」，參賽者可向校方索閱或瀏覽香港統計學會的網站 (<http://www.hkss.org.hk>)。
8. 參賽者的個人資料將予以保密及不會向其他組織洩露。參賽者如欲更新其個人資料，請與比賽籌委會成員曾雋彥先生（電話：2582 4256）聯絡。

INSTRUCTIONS

1. All students attending Secondary 1-6 or equivalent levels may enter the Competition either as individual participants or as members of a team from the same school. The number of members in a team is restricted to a maximum of six.
2. Those intending to participate in the competition should be nominated by schools. The deadline of school nomination is **27 November 2020 (Friday)**. The principal or supervising teacher should **email the completed nomination form** to **hkss.spc.submission@gmail.com**.
3. All entries should be submitted together with completed entry forms (**including a printed copy and an electronic copy stored in a CD-ROM**) through the supervising teachers by post or by hand to the following address on or before **26 February 2021 (Friday)**:

Hong Kong Statistical Society
(Attn.: Mr Stanley TSANG)
c/o Census and Statistics Department,
19/F, Wanchai Tower,
12 Harbour Road,
Wan Chai,
Hong Kong.

Please mark "2020/21 Statistical Project Competition" on the envelope. The electronic entry form is obtainable from the website of the Hong Kong Statistical Society (<http://www.hkss.org.hk>).

4. **Junior Section:** The poster should be written in either Chinese or English. The poster should be designed on a A3 size paper (420x297mm).
5. **Senior Section:** The report should be written in either Chinese or English. The report should comprise no less than 12 pages and no more than 24 pages of A4 size, including all front/back covers, contents and appendices.
6. Submitted entries will not be returned. Participants can make a copy of the entry before submission.
7. For details of the Competition, please refer to the "Rules and Regulations of the 2020/21 Statistical Project Competition for Secondary School Students", which is obtainable from schools or the website of the Hong Kong Statistical Society (<http://www.hkss.org.hk>).
8. Personal particulars of participants will be kept in strict confidence and will not be released to other parties. If any participant wants to update his/her own particulars, please contact **Mr Stanley TSANG, member of the Organising Committee for the Competition, at 2582 4256**.